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      Аннотация

    
        
          Тема ВКР бакалавра: «Разработка рекомендаций по повышению эффективности хозяйственной деятельности предприятия на основе развития системы нематериального стимулирования труда и мотивации персонала в условиях дистанционной работы (на примере ООО «Алиди-Норд»)».Цель работы - Разработка рекомендаций, направленных на повышение эффективности хозяйственной деятельности предприятия, на основе развития системы нематериального стимулирования труда и мотивации персонала в условиях дистанционной работы ООО «Алиди-Норд».Работа выполнена на материалах ООО «Алиди-Норд».Использованные методы: анализ, классификация, сравнение, измерение, системный подход, опрос.Результаты работы: 1) изучены теоретические основы стимулирования труда и мотивации персонала;2) проанализирована система мотивации персонала и характеристика ООО «Алиди-Норд»;3) разработаны рекомендации и экономически обоснованы предлагаемые мероприятия.Область применения результатов ВКР – результаты выпускной квалификационной работы могут быть практически применены для развития существующей системы нематериального стимулирования и мотивации персонала в условиях дистанционной работы в ООО «Алиди-Норд».Выводы. В ходе анализа финансово-хозяйственной деятельности и существующей системы мотивации персонала ООО «Алиди-Норд», были выявлены определенные недостатки. Предлагаемые мероприятия направлены на развитие системы нематериального стимулирования и мотивации персонала в условиях дистанционной работы. При расчёте экономического эффекта и уровня рентабельности было выявлено, что данные мероприятия являются экономически целесообразными, так как при наиболее вероятном сценарии экономический эффект составит 500 946 руб. в год.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work: “Development of recommendations for increasing the efficiency of economic activities on the basis of the development of the system of non-financial incentives and motivation of staff in the conditions of remote work (on the example of Alidi-Nord LLC)”.The aim of the graduate qualification work is development of recommendations aimed at improving the efficiency of the economic activity of the enterprise, based on the development of a system of non-material incentives for labor and motivation of personnel in the conditions of remote work of Alidi-Nord LLC.The work has been carried out on the materials of Alidi-Nord LLC.Research methods used: analysis, classification, comparison, measurement, systematic approach, survey.The main results of the graduate qualification work: 1) the theoretical foundations of labor stimulation and staff motivation have been studied;2) the staff motivation system and the characteristics of Alidi-Nord LLC are analyzed;3) recommendations are developed and the proposed measures are economically justified.The areas of the graduate qualification work results application – the results of the graduate qualification work can be practically applied to the development of the existing system of non-material incentives and motivation of personnel in the conditions of remote work at Alidi-Nord LLC.Conclusions of graduate qualification work.   During the analysis of financial and economic activities and the existing system of motivation of the staff of Alidi-Nord LLC, certain shortcomings were identified. The proposed measures are aimed at developing a system of non-material incentives and motivation of personnel in the conditions of remote work. When calculating the economic effect and the level of profitability, it was revealed that these measures are economically feasible, since in the most likely scenario, the economic effect will amount to 500,946 rubles per year.
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